
RADA MIASTA 
BIELSK PODLASKI 

17-100 Bielsk Podlaski 
ul. Mikołaja Kopernika 1 

 
Br.0012.2.3.2024           
 

Protokół Nr 3/24 

z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji, 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego 

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego Miasta  

Rady Miasta Bielsk Podlaski 

z dnia 17 września 2024 r.  

  

Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Urzędu Miasta, przy ul. Kopernika 1, sala 302. Obrady 

rozpoczęto o godzinie 1135, a zakończono o godzinie 1218. W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodniczący 

Komisji – Roszczenko Andrzej, Wiceprzewodniczący Komisji – Boćkowski Karol, Członkowie Komisji – Bierżyn 

Paweł, Charyton Stanisław, Gołębiowski Mirosław, Grygoruk Krzysztof, Karpiuk Andrzej, Ostaszewski 

Piotr, Ryczkowski Łukasz oraz Sekretarz Miasta – Mierzwińska Jolanta i Skarbnik Miasta – Szkoda Anna (lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu). 

 

Do pkt. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył posiedzenie Komisji. Powitał wszystkich 

uczestniczących w posiedzeniu. Poinformował, że wszystkie posiedzenia Komisji są transmitowane i 

udostępniane w czasie rzeczywistym na stronie internetowej Urzędu. Obecność osób niebędących radnymi, 

ani osobami publicznymi jest równoznaczna z wyrażeniem zgody na utrwalanie i rozpowszechnianie ich 

wizerunku utrwalonego za pośrednictwem kamery. Członkom Komisji przypomniał, aby nie upubliczniać 

danych osób fizycznych bez ich zgody, bo może być pociągniętym do odpowiedzialności, jeżeli dane zostaną 

ujawnione.  

 

Do pkt. 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko przedstawił porządek posiedzenia podany w zawiadomieniu i 

otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął dyskusję i 

poinformował, że zaproponowany porządek obrad został przyjęty 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr 2/24 z posiedzenia Komisji w dniu 20 sierpnia 2024 r. 

4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski.  

5. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

 

Do pkt. 3 
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Przyjęcie Protokołu Nr 2/24 z posiedzenia Komisji w dniu 20 sierpnia 2024 r. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Zwrócił się z 

pytaniem czy ktoś ma pytania lub uwagi do projektu protokołu Nr 2/24 z dnia 20 sierpnia 2024 r.? 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął dyskusję w 

przedmiotowym punkcie i poddał pod głosowanie projekt protokołu Nr 2/24 z posiedzenia Komisji w dniu 20 

sierpnia 2024 r.  

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie Protokołu Nr 2/24 z posiedzenia Komisji w dniu 20 sierpnia 2024 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i poinformował, że protokół został przyjęty.   

 

Do pkt. 4 

Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Ewaluacja końcowa realizacji „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Bielsk Podlaski” za okres 2017 – 

2023. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedmiotowym materiałem. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2024 r. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Miasta Anna Szkoda poinformowała, że przy omawianiu zmian skupi się na tych zmianach, gdzie 

występują najbardziej znaczne kwoty. Na sesję wrześniową chcieliśmy zawrzeć wszystkie porządkujące 

przesunięcia, gdzie mieliśmy za dużo środków zabezpieczonych lub nieznaczne brakujące kwoty. Po 

uzyskaniu zapotrzebowania na środki od dyrektorów jednostek znacznych kwot brakujących jest dużo więcej. 

Niestety, ale brakuje nam jeszcze w budżecie około 3 mln zł. Stwierdziła, że liczy na to, że otrzymamy jakieś 

środki z budżetu państwa, bo tak jest na ten rok jeszcze obiecane. Wyraziła nadzieję, że budżet w tym roku 

zamkniemy uzyskaniem środków z budżetu państwa. Na tą chwilę do największych zmian należy m. in. 

przesunięcie wykonania części zadania „Cyberbezpieczny Samorząd” na 2024 rok. Całość dofinansowania 
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otrzymaliśmy w tym roku i chcemy wydać maksymalnie dużą ilość tych środków w tym roku. Tym samym 

proporcjonalnie wydatki również się zwiększają w 2024 roku, ale to jest przesunięcie z 2025 roku. 170 tys. zł 

po stronie dochodów zwiększamy na odsetkach od środków – o tyle liczymy, że więcej uzyskamy dochodu. 

Kwota 197.625 zł – to jest właśnie dochód z „Cyberbezpiecznego Samorządu” w zakresie dochodów 

bieżących. Natomiast są jeszcze dochody majątkowe, tj. 182.001 zł. Te dochody zostały proporcjonalnie 

podzielone do działań realizowanych w ramach tego projektu. 72.582 zł dochodu otrzymaliśmy z tytułu 

rozliczenia trzech projektów Erasmus – dwa w Szkole Podstawowej Nr 3 i jeden projekt w Szkole 

Podstawowej Nr 4. Były to projekty realizowane w ubiegłym roku, ale ostatnia płatność w tym roku dopiero 

wpłynęła w takiej kwocie. Kwota 27.130 zł dotyczy zwiększenia planu z tytułu dochodu za pokrycie kosztów 

transportu naszymi autobusami miejskimi na terenie gminy wiejskiej Bielsk Podlaski, ale ta kwota powtarza 

się dokładnie w takiej samej wysokości po stronie wydatków bieżących, więc dla budżetu jest to neutralne. 

Po stronie wydatków 247.670 zł, oprócz 27.130 zł, zabezpieczamy z budżetu miasta na zapłatę dla 

Przedsiębiorstwa Komunalnego z realizacją transportu miejskiego. Umowa była podpisana na 10 miesięcy – 

od 1 stycznia do 31 października – i w takiej kwocie mieliśmy zabezpieczone środki. Taką kwotę 

zabezpieczamy na realizację przewozów w miesiącu listopadzie i grudniu. 70 tys. zł przeznacza się na remont 

kanalizacji deszczowej w ul. Północnej. Wyjaśniła, że kanalizacja musi być przebudowana ze względu na 

niebezpieczeństwo podmywania jezdni. Kwota 320 tys. zł – zwiększenie planu na dotację dla niepublicznych 

przedszkoli. Tutaj również w budżecie nie były zabezpieczone wystarczające środki i to są dotacje, które 

powinny nam wystarczyć do końca 2024 roku, jeżeli utrzyma się liczba dzieci, która jest aktualnie w 

przedszkolach niepublicznych. Za kwotę 10.640 zł planujemy zakupienie dostępu do programu obsługującego 

arkusze organizacyjne. Chcielibyśmy przejść na elektronicznie sporządzanie i kontrolowanie arkuszy 

organizacyjnych. Po stronie wydatków majątkowych, oprócz „Cyberbezpiecznego Samorządu”, zmiany są 

niewielkie. Na przykład kwota 5904 zł dotyczy przebudowy ul. Cegielnianiej, a 8 tys. zł – na monitoring i 

oświetlenie. Wynik budżetu pozostaje na takim samym poziomie – nadwyżka w wysokości 2.4 mln zł, która 

zostanie wykorzystana na spłatę pożyczki i wykup obligacji wyemitowanych w poprzednich latach.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2024 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Bielsk Podlaski na lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2036. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Bielsk Podlaski na lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2036.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia kierunków polityki społeczno-gospodarczej miasta na 2025 r. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia kierunków polityki społeczno-gospodarczej miasta na 2025 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta Bielsk Podlaski”. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta Bielsk Podlaski”. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w mieście Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w mieście Bielsk Podlaski.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników w ramach wyborów uzupełniających. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników w ramach wyborów uzupełniających.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Finansów i Budżetu Miasta Rady Miasta 

Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Finansów i Budżetu Miasta Rady Miasta 

Bielsk Podlaski.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Bielsk Podlaski.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Andrzej 

Karpiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Członek Komisji Stanisław Charyton poinformował, że będzie głosował przeciwko ww. projektowi uchwały. 

Wyjaśnił, że w jego opinii w tej sprawie zachodzi bezczynność organu – burmistrza. Mieszkaniec wystąpił o 

udzielenie informacji, informacja nie została udzielona i skarga poszła nie do rady gminy, a gdzie indziej i 

wróciła do gminy. Jeżeli chodzi o dostęp do informacji publicznej, to ona nie powinna być rozpatrywana na 

podstawie art. 18 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym. Zaznaczył, że właściwym w tej sprawie jest Sąd 

Administracyjny – dlatego zagłosuje przeciwko.  

 

Sekretarz Miasta Jolanta Mierzwińska wyjaśniła, że zastosowano tryb, który jest przewidziany w tym 

przypadku i wysłano ponaglenie skarżącego już teraz do Samorządowego Kolegium Odwoławczego. SKO 

uznało jednak, że to nie jest ten tryb i przekazało sprawę do Rady Miasta. Poprosiła, aby radny przeczytał 

jakie jest uzasadnienie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Podkreśliła, że zrobiono wszystko, co można było 

zrobić w tej sprawie. 

 

Członek Komisji Stanisław Charyton zaznaczył, że nie kwestionuje tego, że coś nie zostało zrobione, 

natomiast jest orzecznictwo Sądu Administracyjnego - właściwość rozpatrzenia skarg na bezczynność wójta 

w przedmiocie udzielenia i udostępnienia informacji publicznej należy do Sądu Administracyjnego. Tam jest 

całe uzasadnienie i jeśli trzeba to przedstawi je na sesji. Możemy mieć różne zdania, tak jak Pani mecenas 

mówiła kiedyś na sesji, że wcześniej orzekano inaczej, a później orzekano inaczej. Natomiast to jest 

stanowisko wojewody mazowieckiego – uważa, że akurat wojewoda prawników w tej sprawie ma.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski.  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Krzysztof Grygoruk, Andrzej Karpiuk, Andrzej Roszczenko 

PRZECIW (1) 

Stanisław Charyton 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Mirosław Gołębiowski, Piotr Ostaszewski, Łukasz Ryczkowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Do pkt. 5 

Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie. Poinformował, 

że do Komisji wpłynęło pismo z prośbą o zaopiniowane wniosku w sprawie nadanie nazwy skwerowi 

zlokalizowanemu na gruntach gminnych. Proponowana nazwa to skwer Przedsiębiorców. Burmistrz Miasta 

zwrócił się z prośbą do Komisji o zajęcie stanowiska w powyższej sprawie (wniosek stanowi załącznik nr 2 do 
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papierowej wersji protokołu). Poinformował, że jednocześnie chciałby zadać pytanie czy propozycja nazwy 

tego skweru była konsultowana z przedsiębiorcami lub stowarzyszeniami przedsiębiorców? Jednocześnie 

zwrócił uwagę, że skwer w stanie przedstawionym na zdjęciu nie zasługuje aby nosił nazwę przedsiębiorców 

skupionych w Bielsku Podlaskim i okolicach. Należałoby doprowadzić ten skwer do porządku lub wybrać 

inne, bardziej wyeksponowane miejsce.  

 

Sekretarz Miasta Jolanta Mierzwińska odpowiedziała, że więcej informacji na sesji przekaże Pan Burmistrz, 

który jest osobą najbardziej kompetentną, ponieważ uczestniczył w rozmowach z przedsiębiorcami w tej 

sprawie i między innymi po przeprowadzeniu tych rozmów, oględzinach w terenie, takie miejsce zostało 

przez nich zaaprobowane. Obecnie jest to tylko opinia Komisji. Zgodnie z trybem uchwały o nadawaniu nazw 

ulicom w mieście, będzie przygotowany jeszcze projekt uchwały, o ile opinie komisji będą pozytywne. Z tego 

co jej wiadomo, ten teren będzie doprowadzony do porządku. Będą pewne też poczynania zrobione, mające 

na celu właściwe zagospodarowanie, ustawienie pewnych tablic, ale to nastąpi w niedalekiej przyszłości.  

 

Członek Komisji Paweł Bierżyn poinformował, że ten skwer w ogóle nie wygląda tak jak na zdjęciu. Wie o 

tym, bo często jeździ w tym kierunku w sprawach rodzinnych. Na pewno Pan Burmistrz wraz Urzędem 

Miasta zrobi tak, aby ten skwer doprowadzić do takiego porządku, że nie będziemy musieli się za niego 

wstydzić.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko uważa, że w takim razie to zdjęcie nie powinno się znaleźć w 

tych materiałach. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu w przedmiotowej sprawie, Przewodniczący Komisji 

Andrzej Roszczenko poddał pod głosowanie wniosek o nadanie nazwy skweru zlokalizowanego na gruntach 

gminnych (dotyczy proponowanej nazwy - skwer Przedsiębiorców). 

 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie wniosku o nadanie nazwy skweru zlokalizowanego na gruntach gminnych (dotyczy 

proponowanej nazwy - skwer Przedsiębiorców).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Paweł Bierżyn, Karol Boćkowski, Stanisław Charyton, Mirosław Gołębiowski, Krzysztof Grygoruk, Piotr 

Ostaszewski, Łukasz Ryczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Karpiuk, Andrzej Roszczenko 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zwrócił się z pytaniem co jest powodem przedłużającej się przerwy 

serwisowej w Miejskiej Pływalni „Wodnik”? Poprosił również o zainstalowanie lustra drogowego na 

wyjeździe z nowopowstałego osiedla przy ul. Północnej. Obecnie często dochodzi do niebezpiecznych 

sytuacji z uwagi na mocno ograniczoną widoczność w tym miejscu. Kolejny temat, który chciałby poruszyć, 

jest powiązany z jednym z dzisiejszych punktów. Widzimy, że składy komisji się zmieniły, Pan Tomasz 
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Hryniewicki jest już prezesem Przedsiębiorstwa Komunalnego. Mając na uwadze, że obecnie 

Przedsiębiorstwo Komunalne Sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim ma nowego prezesa oraz dwóch zastępców, 

radny zwrócił się z prośbą o przedstawienie informacji na temat wysokości wynagrodzenia obecnych 

prezesów. Radny zwrócił uwagę, że zmieniła się liczba prezesów, a wcześniej dużo dyskutowano na temat ich 

wynagrodzeń. Radny zwrócił również uwagę, że miesiąc temu zagrodzono teren budowy fontanny, ale 

ostatnio nic tam się nie dzieje. Ponadto, ostatnio ogrodzenie terenu budowy zostało zniszczone - 

prawdopodobnie przez mieszkańców. Radny zwrócił się z pytaniem jak obecnie wygląda sprawa z 

wykonawcą w zakresie realizacji ww. inwestycji? Radny poprosił o odniesienie się również do realizacji 

inwestycji jaką jest budowa tężni solankowej oraz wykonanie schodów Urzędu Miasta.  

 

Członek Komisji Mirosław Gołębiowski zwrócił się z prośbą o naprawę zadołowania w chodniku na odcinku 

pomiędzy blokiem ul. 3 Maja 13, a przychodnią przy ul. 3 Maja 15. Radny poprosił, aby dokonano naprawy 

przed okresem zimowym z uwagi na bezpieczeństwo pieszych poruszających się tym chodnikiem. Następnie 

radny przedstawił następującą sprawę zgłoszoną przez współwłaścicieli mieszkań komunalnych w bloku 

usytuowanym przy zjeździe z ul. 3 Maja w kierunku Przedszkola Nr 5 im. Krasnala Hałabały i do budynków 

wielorodzinnych: Zgodnie z informacją przekazaną przez właścicieli, mieszkania zostały wykupione wraz z 

ułamkową częścią prawa do gruntu. Mieszkańcy bloku czują się pokrzywdzeni, bo płacili za ten grunt, a teren 

faktycznie funkcjonuje jako wjazd publiczny, który jest używany przez wszystkich. W opinii radnego obecna 

sytuacja jest krzywdząca dla mieszkańców, którzy w niewielkim stopniu korzystają z tego wjazdu. Na 13 osób 

tylko 2-3 mają pojazdy samochodowe i tam parkują. Parking znajdujący się przed firmą dentystyczną niby 

jest dla mieszkańców, ale w rzeczywistości tam parkują wszyscy i mieszkańcy nie mają gdzie zaparkować. 

Mając na uwadze powyższą sytuację, radny poprosił o wyjaśnienie czy mieszkańcom naliczany jest podatek 

od nieruchomości? Zwrócił uwagę, że taka sama sytuacja ma miejsce na zapleczu biura PSS-u. Dobrze, że Pan 

Burmistrz wystąpił do prezesa w tej sprawie. Poinformował, że radny zamierza osobiście spotkać się z Panem 

prezesem, żeby jednak dla tych, którzy korzystają z  lokali PSS-u, udostępnili teren do parkowania naprzeciw. 

Radny zwrócił również uwagę, że ostatnio na sesjach Rady Miasta przyjmujemy takie ważne, strategiczne 

dokumenty dotyczące funkcjonowania gminy. Na przykład dzisiaj Komisja rozpatrywała ewaluację końcową 

realizacji „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Bielsk Podlaski” za okres 2017-2023. Radny poprosił o 

informację kto opracowywał ww. ewaluację? Czy był to Pan Huculak czy pracownicy Urzędu Miasta? Na 

dzisiejszym posiedzeniu Komisja opiniowała również projekt uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji 

„Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta Bielsk Podlaski”. 

Radny poprosił o informację kiedy Urząd Miasta otrzymał ww. dokument? Radny wyjaśnił, że jego pytanie 

wynika z faktu, że dokument ten jest bardzo obszerny - ma 172 strony, a został przesłany radnym wraz z 

materiałami sesyjnymi w piątek, 13 września 2024 r. Radni nie mieli wystarczająco dużo czasu, aby dogłębnie 

zapoznać się z tak obszernym materiałem do czasu posiedzeń komisji. Poprosił o wyjaśnienie dlaczego radni 

nie mogli otrzymać tego dokumentu wcześniej. Zwrócił również uwagę na przyszłość, aby wszelkiego rodzaju 

dokumenty strategiczne, obszerne objętościowo, były przekazywane radnym do zapoznania się ze znacznym 

wyprzedzeniem. Ponadto, radny zwrócił uwagę na zdezaktualizowane dane w przedłożonym dokumencie, 

jak np. nieuwzględnienie w wykazie dróg krajowych i wojewódzkich przebiegających przez Bielsk Podlaski 

(strona 31) dróg wojewódzkich w kierunku Topczewa oraz w kierunku Narwi.   

 

Wiceprzewodniczący Komisji Karol Boćkowski zwrócił uwagę na problem dotyczący wyjazdu z osiedla 

bloków ul. Mickiewicza 48-52A. Naprzeciwko restauracji „Podlasianka” jest usytuowany tunel – przy 

wyjeździe do drogi głównej są miejsca parkingowe po lewej stronie. Na skraju wyjazdu jest miejsce 

nieprzeznaczone do parkowania, gdzie kierowcy notorycznie stawiają swoje samochody, co w znaczącym 
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stopniu ogranicza widoczność. Radny poprosił o ustawienie słupka, aby skutecznie uniemożliwić parkowanie 

w ww. miejscu. 

 

Skarbnik Miasta Anna Szkoda poinformowała, że chciałaby się odnieść do wypowiedzi radnego Mirosława 

Gołębiowskiego. Stwierdziła, że odpowiedź przedstawi na piśmie. W tej chwili nie może dokładnie sprawdzić 

jak przedstawia się własność tej części wjazdu, o której powiedział radny. Natomiast sytuacja za biurem PSS-

u jest zupełnie inna, ponieważ tam cały teren jest terenem miejskim. Wspólnota ma tylko teren dosłownie w 

obrębie budynków, które są tam usytuowane. Natomiast cały obszar między blokami, za budynkami 

usługowymi należy do miasta. Tam nie ma współwłasności, tak jak to ma prawdopodobnie miejsce na 

wjeździe, o którym mówił pan radny.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Andrzej Roszczenko podziękował 

wszystkim uczestniczącym za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

Protokół sporządził: 

 

Piotr Wawulski 

 

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji,  

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego,  

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

 
Andrzej Roszczenko 


